
















Výsledek hlasování č. 6 - rozhodnutí o objemu finančních prostředků pro poskytování darů v letech 
2025-2026 

CELKOVYPOCETHLASU 524 139 
PRO 378 563 72,23 % 
PROTI 145 576 27,77 % 
ZDRŽEL SE o 0% 
NEPLATNÉ HLASY o 0% 

Vzhledem k tomu, že k přijetí tohoto usnesení bylo třeba souhlasu nadpoloviční většiny hlasů 
přítomných akcionářů, konstatoval předsedající, že návrh byl přiiat potřebnou nadpoloviční většinou 
hlasů přitomných akcionářů a nebyly vzneseny žádné protesty. 

Předseda valné hromady následně tento bod uzavřel. 

7. Volba členů dozorčí rady Společnosti

Předseda valné hromady zahájil projednávání bodu 7 pořadu jednání (Volba členů dozorčí rady 
Společnosti) a seznámil přítomné akcionáře s předloženým návrhem představenstva (s odůvodněním 
obsaženým v pozvánce na valnou hromadu): 

Návrh usnesení: 

Valná hromada v souladu s čl. 10 odst. 1. písm. b) stanov Společnosti: 

a) volí do funkce člena dozorčí rady Společnosti pana Ing. Tomáše Pleskače, MBA, datum
narození 8. listopadu 1966, trvale bytem IDadi'kova 1176/36, Horka - Domky, 674 01 Třebíč,
s účinností ke dni 2. července 2025,

b) volí do funkce člena dozorčí rady Společnosti pana Ing. Bohdana Zronka, datum narození
21. ledna 1971, bytem Okružní 691, 373 82 Včelná, s účinností ke dni 3. září 2025,

c) volí do funkce člena dozorčí rady Společnosti pana JUDr. Marka Šlégla, datum narození 16.
října 1977, trvale bytem Libocká 703/21, Liboc, 162 00 Praha 6, s účinností ke dni 25. června
2025.

Zdůvodnění: 

Valné hromadě je tento materiál předkládán v souladu s čl. 10, odst. 1. písm. b) stanov Společnosti. 
Představenstvo Společnosti navrhuje volbu členů dozorčí rady vzhledem k bližícim se koncům funkčních 
období. Návrh na schválení smluv o výkonu funkcí není podáván vzhledem k tomu, že v roce 2024 
schválila valná hromada vzorovou smlouvu o výkonu funkce členů dozorčí rady Společnosti. 

Následně předseda valné hromady vyzval přítomné akcionáře k podávání návrhů, protinávrhů, nebo 
žádostí o vysvětlení. 

Akcionáři nepodali ani nevznesli žádné návrhy, protinávrhy, ani žádosti o vysvětlení, předsedající proto 
uzavřel projednávání tohoto bodu a vyzval přítomné akcionáře k hlasování o návrhu představenstva 
s tím, že o volbě jednotlivých kandidátů do funkce členů dozorčí rady bude hlasováno postupně a ke 
schválení je vždy potřebná nadpoloviční většina hlasů přítomných akcionářů. 
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Výsledek hlasování č. 7a - volba Ing. Tomáše Pleskače, MBA do funkce člena dozorčí rady 
Společnosti 

CELKOVY POČET HLASŮ 524139 
PRO 378 563 72,23 % 
PROTI o 0% 
ZDRZELSE 145 576 27,77 % 
NEPLATNE HLASY o 0% 

Vzhledem k tomu, že k přijetí tohoto usnesení bylo třeba souhlasu nadpoloviční většiny hlasů 
přítomných akcionářů, konstatoval předsedající, že návrh byl přiiat potřebnou nadpoloviční většinou
hlasů přítomných akcionářů a nebyly vzneseny žádné protesty. 

Výsledek hlasování č. 7b - volba Ing. Bohdana Zronka, do funkce člena dozorčí rady Společnosti 

CELKOVY POČET HLASŮ 524 139 
PRO 378 563 72,23 % 
PROTI o 0% 
ZDRŽEL SE 145 576 27,77 % 
NEPLATNE HLASY o 0% 

Vzhledem k tomu, že k přijetí tohoto usnesení bylo třeba souhlasu nadpoloviční většiny hlasů 
přítomných akcionářů, konstatoval předsedající, že návrh byl přiiat potřebnou nadpoloviční většinou
hlasů přítomných akcionářů a nebyly vzneseny žádné protesty. 

Výsledek hlasování č. 7c - volba JUDr. Marka Šlégla do funkce člena dozorčí rady Společnosti 

CELKOVY POČET HLASŮ 524 139 
PRO 378 563 72,23 % 
PROTI o 0% 
ZDRZELSE 145 576 27,77 % 
NEPLATNE HLASY o 0% 

Vzhledem k tomu, že k přijetí tohoto usnesení bylo třeba souhlasu nadpoloviční většiny hlasů 
přítomných akcionářů, konstatoval předsedající, že návrh byl přiiat potřebnou nadpoloviční většinou 
hlasů přítomných akcionářů a nebyly vzneseny žádné protesty. 

Předseda valné hromady následně tento bod uzavřel a před skončením valné hromady dal akcionářům 
prostor pro případné další podněty. 

Následně paní starostka obce Husinec, akcionáře společnosti, sdělila, že akcionář nemá důvod 
nepodpořit vyčlenění divize ENERGOPROJEKT PRAHA do samostatné společnosti. Požádala však o 
vysvětlení, jak tím bude ovlivněna situace v obci, zejména pokud jde o případný zvýšený nápor 
automobilů. Předseda představenstva uvedl, že do nové společnosti bude vyčleněna stávající divize, 
která sídlí v Praze na Palmovce a zaměstnanci tam i zůstanou. Proto neočekává změnu intenzity dopravy 
mezi Palmovkou a Řeží. Následně paní starostka požádala i informace, kdyby se na tom mělo něco 
měnit, což jí předseda představenstva přislíbil. 

Vzhledem k tomu, že byl vyčerpán pořad valné hromady a ze strany akcionářů již nebyly vzneseny další 
podněty, předseda valné hromady poděkoval přítomným za účast a ve 13:25 hod. valnou hromadu 
ukončil. 
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